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Abstract (en)
The clasp has an articulation axle (17) between side-rails (5) of a rigid base, and a rigid crosspiece (11) to connect rigid arms (9) of rigid buckles
(7). A locking/unlocking mechanism co-operates with male and female hooking elements (20, 21) e.g. projection element and recess. The side-rails
are formed by two independent rigid pieces, and slide on the axle while being maintained closer or spaced from each other by elastic units (25) for
maintaining the locked hooking units. The hooking units are unlocked by exerting a pressure on the side-rails to compress the elastic units.

Abstract (fr)
Le fermoir comporte une base (3) comprenant deux longerons rigides (5), au moins une boucle déployante (7) rigide comportant deux bras (9) et
un mécanisme de verrouillage/déverrouillage par coopération d'organes d'accrochage (20, 21) prévus dans les côtés en regard des longerons (5) et
des bras (9). Les longerons (5) sont formées par deux pièces indépendantes aptes à être rapprochées ou écartées l'une de l'autre en coulissant sur
des moyens de liaison (17) lorsqu'une pression est exercée sur des poussoirs (19) contre l'action de moyens élastiques (25) pour libérer les organes
d'accrochage (20, 21)
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